IMMACULATE HEART OF MARY COLLEGE

4 JAT MIN CHUEN STREET, SHATIN, N.T., HONG KONG

Website (網址): www.ihmc.edu.hk E-mail (雷郵): info@ihmc.edu.hk



聖 母 無 玷 聖 心 書 院

香港新界沙田乙明邨街四號

電話 (Tel): (852) 2647 1358 傳真 (Fax): (852) 2647 9606

各位家長:

誠邀參與開放日 2023

聖母無玷聖心書院由聖母痛苦方濟傳教女修會主辦,為一所天主教男女中學,自 1981 年成立至今已踏入第 43 載。一直以來,我們聯同聖母無玷聖心幼稚園及聖母無玷聖心學校,為沙田區青年、少年、幼兒提供中、小、幼教育,藉此實踐天主教價值,培育學子成為學行兼備,體恤貧苦之良好公民。

本校即將舉辦主題為「以心·求真」的開放日,屆時將設有學科展覽,展示本校各科組 於學術發展及學生成長方面的理念及成果,現誠邀 閣下參與。開放日當天將設兩場 「入學資訊講座」,校監鍾妙嫦修女及本人將簡介本校之辦學宗旨、收生程序、課程結構及 學生成長活動等資訊,並解答家長的提問。有關「開放日」及「入學資訊講座」詳情如下:

舉辦日期

二零二三年十一月四日(星期六)

開放日

開放時間:上午九時至下午五時 (下午十二時半至一時半暫停開放)

入學資訊講座

第一節時間:上午十時至十一時第二節時間:下午二時半至三時半

地 點:本校禮堂

備 註:兩節的內容相同

如欲出席「入學資訊講座」,敬請於本校網頁報名 (本校網址:www.ihmc.edu.hk) 或利用下列的 QR Code 預約留座。如報名名額已滿,屆時亦歡迎 閣下蒞臨本校參觀各學科展覽。如有查詢,歡迎於辦公時間內致電 2647 1358 與李先生或趙先生聯絡。我們衷心期待 閣下光臨!祝

主內平安!

聖母無玷聖心書院 校長 莫潔如女士



謹啟

二零二三年十月五日



入學資訊講座報名表格



IMMACULATE HEART OF MARY COLLEGE

4 JAT MIN CHUEN STREET. SHATIN, N.T., HONG KONG

Website (網址): www.ihmc.edu.hk E-mail (電郵): info@ihmc.edu.hk



香港新界沙田 乙明邨街四號

電話 (Tel): (852) 2647 1358 傳真 (Fax): (852) 2647 9606

5th October 2023

Dear Parents.

Open Day 2023

You are cordially invited to the Open Day 2023 for the Application for Secondary One Admission of Immaculate Heart of Mary College. Our school was established by Franciscan Missionary Sisters of Our Lady of Sorrows in 1981. Based on the Catholic virtues and values advocated in our college, Immaculate Heart of Mary School and Immaculate Heart of Mary Kindergarten, we emphasise whole-person development, nurturing the youth to become citizens who are ready to shoulder responsibilities and serve others.

At the Open Day, you will have chances to talk with our students and see how they thrive in different aspects, both academically and non-academically. Our Supervisor Sister Lucy Mary CHUNG and I will introduce our school mission and vision, application procedures, our curriculum and student support activities. A question-and-answer session will also be arranged.

Details of the Open Day and Admission Talk are as follows:

Date: 4th November 2023 (Saturday)

Open Day	S1 Admission Talk
Opening hours: 9:00 a.m. to 5:00 p.m. (The campus will be closed between 12.30 p.m. and 1.30 p.m.)	The 1 st Session: 10:00 a.m. – 11:00 a.m. The 2 nd Session: 2:30 p.m. – 3:30 p.m.

Venues: The School Hall, Classrooms & Laboratories

Remark s: The content of the two admission talks is identical.

If you wish to attend S1 Admission Talk, please fill in the registration form at our school website (https://www.ihmc.edu.hk) or scan the QR Code to reserve seats. If seats are full, you are welcome to come to watch our subject exhibitions. Should you have any inquiries, please contact Mr. LI or Mr. CHIU at 2647 1358.

We look forward to seeing you at our Open Day 2023. Thank you.

Yours faithfully,

mamoh

Ms. Mok Kit Yue

Principal



QR Code for the event